
         

ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ
     ΝΟΜΟΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ
     ΔΗΜΟΣ ΖΙΤΣΑΣ
      Έδρα: Ελεούσα
     Αρ.Αποφ.:  289/2012

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ
  Από  το  Πρακτικό  Αρ.  10/04-07-2012 
συνεδρίασης του Δημοτικού Συμβουλίου του 
Δήμου Ζίτσας. 

ΠΕΡΙΛΗΨΗ
  Πρόταση  του  Δήμου  Ζίτσας  για  θέσεις 
Σταθμών  Μεταφόρτωσης  Απορριμμάτων 
(Σ.Μ.Α.) εντός των Διοικητικών του ορίων

  Στην Δημοτική Κοινότητα Ελεούσας και στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου  που  βρίσκεται  στο  παλαιό  Δημοτικό  Κατάστημα  επί  της  οδού 
Λασκαρίνας  3α , σήμερα  στις  4  του  μήνα  Ιουλίου  του  έτους  2012,  ημέρα  της 
εβδομάδας  Τετάρτη  και  ώρα  20.00  συνήλθε  σε  τακτική  δημόσια  συνεδρίαση  το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Ζίτσας, ύστερα από την αριθμ. 18248/29-06-2012 
έγγραφη  πρόσκληση  του  Προέδρου  του  Δ.Σ.,  η  οποία  δημοσιεύτηκε  στον  ειδικό 
χώρο ανακοινώσεων του Δημαρχείου και στην ιστοσελίδα του Δήμου και επιδόθηκε 
με  αποδεικτικό  ή  γνωστοποιήθηκε  στον  κ.  Δήμαρχο,  στους  κ.κ.  Δημοτικούς 
Συμβούλους,  στον  Πρόεδρο  της  Δημοτικής  Κοινότητας  Ελεούσας  και  στους 
Προέδρους ή εκπροσώπους των Τοπικών Κοινοτήτων σύμφωνα με το άρθρο 67 του 
Ν. 3852/2010, για συζήτηση και λήψη σχετικής αποφάσεως.
  Η  πρόσκληση επίσης  κοινοποιήθηκε  ή  γνωστοποιήθηκε  στους  Προέδρους των 
Τοπικών  Συμβουλίων  Νέων  των  Δημοτικών  Ενοτήτων  Πασσαρώνος,  Εκάλης  και 
Μολοσσών. 
  Στην συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου σε σύνολο είκοσι επτά (27) Δημοτικών 
Συμβούλων βρέθηκαν παρόντες κατά την έναρξη της συνεδρίασης οι είκοσι πέντε 
(25), δηλαδή: 

Π Α Ρ Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ. 
1. Παππάς Παναγιώτης
2. Σιώζιος Κωνσταντίνος 
3. Χανδόλιας Απόστολος
4.  Γιαννόπουλος Κων/νος
5.  Μάντζιος Σπυρίδωνας
6. Μαρκούλας Αθανάσιος 
7. Γαρδίκος Βασίλειος
8. Πάϊκας Σπυρίδων
9. Ράρρας Φώτιος

  10.  Γκαραλέας Δημήτριος
     11. Αλεξούδη-Γκαβρέση Παρασκευή
     12. Στουγιάννος Νικόλαος
     13. Παπαγγέλης Σπυρίδων 

14. Παπαδημητρίου Γεώργιος
15. Βλέτσας Αθανάσιος
16. Μπούτσικος Νικόλαος
17. Δήμος Δημήτριος
18. Κολιός Παναγιώτης
19. Σταλίκας Γεώργιος
20. Κούργιας Φώτιος
21. Βούζας Χρυσόστομος
22. Καραμπίνας Κων/νος
23. Παππάς Μάνθος

      24. Τζίμας Δημήτριος
      25. Αγόρος Κων/νος

Α Π Ο Ν Τ Ε Σ     Δ. Σ.
                                           1. Μπαλτά Σταυρούλα 
                                           2. Κολιούσης Ευάγγελος
Στη συνεδρίαση παρέστησαν:

• Ο Δήμαρχος κ. Ρογκότης Δημήτριος.
• Πρόεδροι και Εκπρόσωποι Τοπικών Κοινοτήτων. 
• Ο  υπηρεσιακός  Γραμματέας  κ.  Δρόσος  Ιωάννης  για  την  τήρηση  των 

πρακτικών του Δημοτικού Συμβουλίου.
Επί του 4  ου   θέματος της ημερήσιας διάταξης:      
  Ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου,  εισηγούμενος  το παραπάνω θέμα της 
ημερήσιας διάταξης, είπε: 
Α. ΙΣΤΟΡΙΚΟ – ΓΕΝΙΚΕΣ ΠΛΗΡΟΦΟΡΙΕΣ
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1. Με το αριθμ. οικ. 54836/38/20-06-2012 έγγραφό της, η Αντιπεριφερειάρχης 
Π.Ε. Ιωαννίνων κα Τατιάνα Καλογιάννη-Σταύρου, μας ενημερώνει ότι: 

α.  Έχει  χορηγηθεί η προέγκριση χωροθέτησης της Μονάδας Αστικών Στερεών 
Αποβλήτων (Μ.Α.Σ.Α.)  της Περιφέρειας Ηπείρου στη θέση «Λατομείο Εγνατία» 
του Δήμου Δωδώνης.
β. Εξελίσσεται  σύμφωνα  με  το  χρονοδιάγραμμα  η  διαδικασία  εκπόνησης  των 
Μελετών Ωρίμανσης της Μ.Α.Σ.Α.
γ.  Βρίσκεται  σε  εξέλιξη  η  αναθεώρηση  του  Περιφερειακού  Σχεδιασμού 
Διαχείρισης Αποβλήτων (Π.Ε.Σ.Δ.Α.)
δ. Βρίσκεται σε εξέλιξη η εκπόνηση της Μελέτης «Μελέτη εξειδίκευσης Σταθμών 
Μεταφόρτωσης Απορριμμάτων (Σ.Μ.Α.)  Περιφέρειας Ηπείρου σύμφωνα με τον 
Π.Ε.Σ.Δ.Α. Ηπείρου».

2.  Με το  ίδιο  ως άνω έγγραφο μας απεστάλη,  σε  CD,  απόσπασμα της ως άνω 
Μελέτης,  στο  οποίο  φαίνονται  οι  προτεινόμενοι  Σ.Μ.Α.  για  όλη  την  Ήπειρο 
(συνολικός αριθμός 13) καθώς επίσης και οι περιοχές, εντός των οποίων μπορούν να 
χωροθετηθούν, όπως αυτές προέκυψαν από την προαναφερθείσα Μελέτη (Χάρτης 
02). Οι προτεινόμενοι Σ.Μ.Α. και οι υπό αυτούς εξυπηρετούμενες περιοχές (Δήμοι ή 
Δ.Ε.  Δήμων),  μαζί  με  άλλα  τεχνικά  και  λειτουργικά  στοιχεία,  φαίνονται  στον 
συνημμένο πίνακα.
3. Σύμφωνα  με τα ανωτέρω οι Δ.Ε. Πασσαρώνας, Ευρυμενών, Ζίτσας και Εκάλης 
του Δήμου μας εξυπηρετούνται από το Σ.Μ.Α. 1.1 Ιωαννίνων, ενώ η Δ.Ε. Μολοσσών 
εξυπηρετείται απευθείας από τη Μ.Α.Σ.Α.
4.  Ο Σ.Μ.Α. 1.1 Ιωαννίνων χωροθετείται,  από την προαναφερθείσα Μελέτη, εντός 
των διοικητικών ορίων του Δήμου Ιωαννιτών και μάλιστα εντός των ορίων των Δ.Ε. 
Ιωαννίνων,  Ανατολής και μέρους της Δ.Ε. Μπιζανίου. Οι κατάλληλες,  προς τούτο, 
περιοχές γραμμοσκιάζονται στον χάρτη 02, που  μας έχει αποσταλεί.
5. Με το ίδιο ως άνω έγγραφο μας ζητείται να προτείνουμε θέσεις-οικόπεδα, εντός 
των  γραμμοσκιασμένων  περιοχών  του  χάρτη  02,  υπό  μορφή  τοπογραφικού 
διαγράμματος με συντεταγμένες κατά ΕΓΣΑ 87, για την εγκατάσταση του Σ.Μ.Α. 1.1 
Ιωαννίνων.
6. Ήδη  έχει  δημοπρατηθεί  από  την  Περιφέρεια  Ηπείρου  η  13η Επαρχιακή  Οδός 
(αρχίζει από τη Φανερωμένη, διασχίζει τα Γραμμενοχώρια και καταλήγει στην Επ. Ο. 
Ιωαννίνων-  Δωδώνης  –Τύριας  σε  απόσταση  4,7  Km από  την  Μ.Α.Σ.Α.),  έχει 
αναδειχθεί  Ανάδοχος  και  επίκειται  η  υπογραφή  της  Σύμβασης.  Πληροφοριακά 
αναφέρω ότι το έργο είναι ενταγμένο στο Ε.Σ.Π.Α.
7. Με την κατασκευή της 13ης Επ. Οδού θεωρώ ότι για το Δήμο μας, αλλάζουν τα 
δεδομένα  μεταφοράς  των  Α.Σ.Α.  του  Δήμου  Ζίτσας  στη  Μ.Α.Σ.Α.  Αν  δε 
κατασκευασθεί η ήδη διανοιγμένη οδός από παλαιά Ε.Ο. Ιωαννίνων – Ηγουμενίτσας 
(σχιστήρειο  Μαρμάρων  του  Συνεταιρισμού  Κληματιάς)  έως  το  Γραμμένο,  μήκους 
~5,3  km, τότε τα δεδομένα φαίνεται ότι αλλάζουν θεαματικά προς την κατεύθυνση 
της αυτόνομης εξυπηρέτησης  του συνόλου του Δήμου Ζίτσας ή μεγάλου μέρους 
αυτού, για την μεταφορά των ΑΣΑ στη Μ.Α.Σ.Α. 
8.  Είναι  προφανές  ότι,  για  λόγους  άγνοιας  του  ιδιοκτησιακού  καθεστώτος,  δεν 
μπορούμε να προτείνουμε θέσεις-οικόπεδα  εντός των διοικητικών ορίων του Δήμου 
Ιωαννιτών,  που  να  εξυπηρετούν  οικονομικά  και  το  Δήμο  μας.  Για  το  λόγο  αυτό 
απευθύνθηκα στον πρόεδρο του Δ.Σ. Ιωαννίνων, ο οποίος με ενημέρωσε ότι το Δ.Σ. 
δεν  έλαβε  σχετική  απόφαση και  με  παρέπεμψε στον αρμόδιο  Αντιδήμαρχο  κ.  Θ. 
Μπέγκα.  Σε  επικοινωνία  μου  με   τον  κ.  Μπέγκα  με  πληροφόρησε  ότι  ο  Δήμος 
Ιωαννιτών  προσανατολίζεται  να  προτείνει  ως  θέση-οικόπεδο  εγκατάστασης  του 
Σ.Μ.Α 1.1 οικόπεδο που βρίσκεται στην περιοχή Μπάφρας σε απόσταση πλέον των 
17,00 Km από τον κόμβο Φανερωμένης.
Β. ΠΡΟΤΑΣΗ

Ύστερα από όλα τα παραπάνω προτείνω: 
1. Να  μην  προτείνουμε  θέση-οικόπεδο,  εντός  των  διοικητικών  ορίων  του 

Δήμου Ιωαννιτών, για την εγκατάσταση των Σ.Μ.Α. 1.1.

2



2. Να  περιμένουμε  την  απόφαση-πρόταση  του  Δ.Σ.  Ιωαννίνων  και  να 
επανατοποθετηθεί το Δημοτικό μας Συμβούλιο, ύστερα από αυτή.

3. Να διερευνηθεί,  από την Δ/νση  Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου μας η 
χωροθέτηση  Σ.Μ.Α.  του  Δήμου,  εντός  των  διοικητικών  μας  ορίων, 
προκειμένου  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  να  έχει  εναλλακτική  πρόταση  αν 
κρίνει ως οικονομικά ασύμφορη την πρόταση του Δήμου Ιωαννιτών. Και 

4. Σε κάθε περίπτωση να διερευνηθεί από την Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών 
του Δήμου μας, η δυνατότητα της απευθείας μεταφοράς των Α.Σ.Α. στη 
Μ.Α.Σ.Α. και άλλων περιοχών του Δήμου μας, για λόγους οικονομικούς, με 
συνυπολογισμό και των απαιτούμενων έργων.

  Ακολούθησαν τοποθετήσεις του κ. Δημάρχου, των επικεφαλής των παρατάξεων της 
μειοψηφίας και λοιπών Δημοτικών Συμβούλων που ζήτησαν και πήραν το λόγο από 
τις  οποίες  προκύπτει  ότι  το  Δημοτικό  Συμβούλιο  κατά  πλειοψηφία  εγκρίνει  την 
εισήγηση. 
  Μειοψηφούντων των Δημοτικών Συμβούλων της παράταξης «ΛΑΙΚΗ ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ 
ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ» κ.κ. Τζίμα Δημητρίου και Αγόρου Κων/νου οι οποίοι, σύμφωνα με 
την τοποθέτηση του επικεφαλή της παράταξης κ. Τζίμα Δημητρίου, διαφωνούν με 
την λογική της εισήγησης, καθώς πιστεύουν ότι προωθείται η επιλογή των θέσεων 
των  Σ.Μ.Α.  με  κριτήριο  το  κέρδος  του  επιχειρηματία-ιδιώτη,  κάτι  το  οποίο  τους 
βρίσκει αντίθετους αφού πιστεύουν ότι  η επιλογή των θέσεων πρέπει να γίνεται από 
επιστημονικές επιτροπές με συνδυασμό κριτηρίων.         
  Οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  της  παράταξης  «Η  ΩΡΑ  ΤΗΣ  ΖΙΤΣΑΣ»  κ.κ. Βλέτσας 
Αθανάσιος,  Μπούτσικος Νικόλαος, Δήμος Δημήτριος, Κολιός Παναγιώτης, Σταλίκας 
Γεώργιος  και  Κούργιας  Φώτιος,  σύμφωνα με την  τοποθέτηση του  επικεφαλή της 
παράταξης κ. Βλέτσα Αθανασίου συμφωνούν και ψηφίζουν το 1ο και 2ο σκέλος της 
εισήγησης  ενώ  διαφωνούν  και  καταψηφίζουν  το  3ο και  4ο σκέλος  αυτής,  καθώς 
θεωρούν ότι το σκέλος αυτό πρέπει να απαλειφθεί από την στιγμή που κανείς δεν 
ζητά να προτείνει ο Δήμος Ζίτσας θέσεις χωροθέτησης ΣΜΑ εντός των ορίων του 
Δήμου του. Τόνισε δε ότι πρέπει το Δημοτικό Συμβούλιο να περιμένει να δει την θέση 
Σ.Μ.Α. που θα προτείνει ο Δήμος Ιωαννιτών, αφού σε αυτόν η Περιφέρεια προβλέπει  
να πάει τα απορρίμματα ο Δήμος Ζίτσας (πλην της Δ.Ε. Μολοσσών), θεωρώντας ότι 
το 3ο και 4ο σκέλος της εισήγησης αφορούν το μέλλον και ειδικότερα αν η θέση που 
προτείνει ο Δήμος Ιωαννιτών είναι παντελώς απομακρυσμένη και ασύμφορη για τον 
Δήμο Ζίτσας. 
  Στη συνέχεια ο Πρόεδρος κάλεσε το Συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά, το οποίο 
αφού έλαβε υπόψη του το σχετικό έγγραφο, την παραπάνω εισήγηση και τις σχετικές 
τοποθετήσεις 
   

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

 1.Να  μην  προτείνει  θέση-οικόπεδο,  εντός  των  διοικητικών  ορίων  του  Δήμου 
Ιωαννιτών, για την εγκατάσταση των Σ.Μ.Α. 1.1.
 2.Να περιμένει την απόφαση-πρόταση του Δ.Σ. Ιωαννίνων και να επανατοποθετηθεί 
το Δημοτικό Συμβούλιο, ύστερα από αυτή.
 3.Να διερευνηθεί, από την Δ/νση Τεχνικών Υπηρεσιών του Δήμου η χωροθέτηση 
Σ.Μ.Α.  του  Δήμου,  εντός  των  διοικητικών  του  ορίων,  προκειμένου  το  Δημοτικό 
Συμβούλιο  να  έχει  εναλλακτική  πρόταση  αν  κρίνει  ως  οικονομικά  ασύμφορη  την 
πρόταση του Δήμου Ιωαννιτών. 
 4.Σε  κάθε  περίπτωση  να  διερευνηθεί  από  την  Δ/νση  Τεχνικών  Υπηρεσιών  του 
Δήμου Ζίτσας, η δυνατότητα της απευθείας μεταφοράς των Α.Σ.Α. στη Μ.Α.Σ.Α. και 
άλλων περιοχών του Δήμου, για λόγους οικονομικούς, με συνυπολογισμό και των 
απαιτούμενων έργων.
  Μειοψηφούντων  των  Δημοτικών  Συμβούλων  της  παράταξης  «ΛΑΙΚΗ 
ΣΥΣΠΕΙΡΩΣΗ ΔΗΜΟΥ ΖΙΤΣΑΣ»  κ.  Τζίμα  Δημητρίου  και  κ.  Αγόρου  Κων/νου,  οι 
οποίοι καταψήφισαν την εισήγηση.
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  Οι  Δημοτικοί  Σύμβουλοι  της  παράταξης  «Η ΩΡΑ ΤΗΣ ΖΙΤΣΑΣ»  κ.κ. Βλέτσας 
Αθανάσιος, Μπούτσικος Νικόλαος, Δήμος Δημήτριος, Κολιός Παναγιώτης, Σταλίκας 
Γεώργιος και  Κούργιας Φώτιος, ψήφισαν το 1ο και  2ο σκέλος της εισήγησης ενώ 
καταψήφισαν το 3ο και 4ο σκέλος αυτής. 

    H Απόφαση αυτή έλαβε αύξοντα αριθμό  289/2012
    Συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφεται ως ακολούθως:

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Δ.Σ.

ΠΑΠΠΑΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ Δ.Σ.
Τ.Υ.

     ΠΑΠΠΑΣ ΜΑΝΘΟΣ
ΤΑ ΜΕΛΗ ΤΟΥ Δ.Σ.

Τ.Υ.

                                                           

                                                         Ακριβές Απόσπασμα
Μ.Ε.Δ.

ΔΡΟΣΟΣ ΙΩΑΝΝΗΣ
Υπηρεσιακός Γραμματέας
Δημοτικού Συμβουλίου
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	      Έδρα: Ελεούσα
	                                                         Ακριβές Απόσπασμα

